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Η εταιρεία αναφερόμενη σε σημερινό δημοσίευμα στο διαδίκτυο (Euro2day.gr) και σε συνέχεια 
ερωτήματος του Χρηματιστηρίου Αθηνών, δηλώνει ότι εξετάζει διάφορες περιπτώσεις με στόχο 
την αύξηση του χαρτοφυλακίου ακινήτων και της ενίσχυσης της κερδοφορίας της ΑΕΕΑΠ. Η όποια 
σχετική απόφαση της εταιρείας θα ανακοινωθεί έγκυρα και έγκαιρα στους μετόχους και το 
επενδυτικό κοινό σύμφωνα με τους προβλεπόμενους κανόνες της Χρηματιστηριακής νομοθεσίας. 

 


